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Jeg foreslår med dette at listen som avlsrådet har over kjente bærere av nyresvikt blir gjort offentlig. 

Det er flere grunner til å offentliggjøre den. Vi har oppdrettere som avler på kjente bærere, og vi har 

eksempler på at de ikke forteller det til valpekjøpere som spør. Det er matadoravl på kjente bærere. 

Norske valpekjøpere benytter seg aktivt av den svenske lista.Det eksisterer en liste hos en gruppe 

oppdrettere som står utenfor klubben, vi vet ikke om denne listen er riktig. 

Det er et sterkt ønske fra veldig mange at listen gjøres offentlig. 

 

Solveig Strand 

 

 


